
Zápis z jednání komise pro média
ze dne 16. 2. 2021

Místo konání: on- line setkání prostřednictvím google meet
Začátek: 18.30 hod
Ukončení: 19:30 hod
Přítomni: Olga Mračková, Vladimír Kliment, Petr Česák, Kateřina Hrachovcová
Omluveni: Michal Kuchta, Jaroslav Richter, Jakub Šíma

Program:
1. Návrh obsahu + harmonogram březnového vydání Libčických novin
2. Sociální sítě - Facebook, Instagram
3. Příprava nového webu města

1. Jednání probíhalo on-line. Komise se seznámila s harmonogramem a plánovaným obsahem
březnového čísla. Komise souhlasí s titulní “reportážní” fotkou z prohlídky města archtekty. Náhled
novin k připomínkám bude v pondělí 22. února. S návrhem obsahu členové komise souhlasí, Olga M.
navrhuje doplnit poděkování pracovníkům města za zvládnutí zimní údržby v reakci na příspěvek ve
veřejné FB skupině. Členové se seznámili s příspěvkem pana Dědiče, který poděkování zmiňuje a
považují ho za dostatečné.

2. Olga M. informovala (i prostřednictvím článku Hlas zastupitele) o spuštění oficiálních kanálů
sociálních sítí Facebook a Instagram. Předseda komise Vladimír K. navrhuje stanovit po dohodě s
vedením města jasná pravidla komunikace na soc. sítích. Plánuje schůzku s místostarostou. Je třeba
zajistit jednotný styl a formulaci zpráv.

3. Proběhla stručná informace o zpracování webu (většina přítomných členů KM je přímo v pracovní
skupině), detaily jsou součástí prezentace. V novinách budou zveřejněny 2 články - výběr zhotovitele
Galileo Corporation s.r.o. a výsledky on-line průzkumu. Olga M. vznesla požadavek na aktualizaci
webu - povinně zveřejňované informace. Odhad spuštění nového webu - září 2021.

Závěry:
─ KM souhlasí s návrhem obsahu březnového čísla.
─ Snaha o sjednocení způsobu komunikace města směrem k občanům na sociálních sítích
─ KM přijala informaci o průběhu zpracování webu.

V Libčicích, dne 23. února 2021, zapsala KH


